
Konstituerende bestyrelsesmøde d 31. marts 2023, hos Bettina Ulstrup, Søgårdsvej 18, kl. 15. 

Alle mødt, både nye og afgående medlemmer til overdragelsen.  

Dagsorden: 

1) Konstituering af bestyrelsen. 

Formand og referent Claus Gaarde – Næstformand Bent Thomsen – Kasserer Martin Ravnborg 

 

2) Godkendelse af seneste referat. 

Godkendt uden bemærkninger. 

  

3) Regnskab. 

Alle regninger er betalt og saldoen pt er 188.721,97 kr. pt. efter kontingentet er modtaget. 

 

4) Evaluering af Generalforsamlingen. 

GF gik godt og med god deltagelse. Skal sikre sig at lydanlægget fungerer fremadrettet. Samt et separat 

bord til bestyrelsen. Indkaldelse til GF vil foregå som sædvane og der opfordres til at man hjælper sin 

nabo og printer indkaldelsen til dem. Vedr. opslagstavlen er den fjernet og det forbliver den.     

 

5) Beslutning om rammer for GF 2024. 

Det afholdes på Ansager Hotel jf. tidligere beslutning i bestyrelsen. Datoen er som sædvanlig den 2. 

søndag i marts og det er 10-3-2024 kl. 10,30. Sæt allerede X i kalenderen nu. Bestyrelsen er klar over at 

dagsorden og referat sendes til Varde Kommune. 

 

6) Udpegning af 2 bestyrelsesmedlemmer til en gruppe med de andre GF ved søen. 

Claus Gaarde og Bent Thomsen.  

 

7) Beslutning om arbejdsdag ift. vedligehold af legeplads og vores øvrige arealer. 

Udsættes til næste møde i bestyrelsen i August/September. 

 

8) Drøftelse af erfaring med fjernelse af fartreduceringsstolper. 

Den er god, det reducerer huller i vejen. Der opfordres til at man overholder fartbegrænsningerne. Der 

slæbes veje igen efter påske i en tør periode. Huller kan påfyldes med grus fra vores 2 grusbunker. 

 

9) Status på projektet med støvbindemidler til veje, samt beslutning om til førelse af ny grus. 

Der tilføres grus i år på stikvejene. Der vil blive lavet forsøg med støvbindermiddel i den tørre og 

varmere periode og det tilføres af ca. 3 gange.  

 

10) Evt. 

Bestyrelsen takkede Bettina og Dorthe for deres store indsats igennem tiden. 

afg. Formand Bettina Ulstrup overleverer foreningens mapper/arkiv til den nye formand. Heri findes 

gammel korrespondance mellem grundejer, forening og kommune bl.a. vedr. grønt bælte/beplantning 

ned mod søen, herunder kommunens krav om reetablering af grønne bælter. En grundejer har efterlyst 

information om de gamle sager. Arkiv bilag kan ses hos formanden.  

 

 

 

Referent  

Claus Gaarde 

 


